
ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šali, 

ktoré sa uskutočnilo 21. decembra 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

ČASŤ I. 

OTVORENIE – VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE, URČENIE PRACOVNÉHO 

PREDSEDNÍCTVA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE A ZAPISOVATEĽKY 

 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali otvoril a viedol Mgr. Jozef Belický, primátor  

mesta, v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s Rokovacím poriadkom 

Mestského zastupiteľstva v Šali, ktorý bol schválený Uznesením Mestského zastupiteľstva  

v Šali č. 6/2011 – VIII. dňa 19. mája 2011 a nadobudol účinnosť dňa 27. mája 2011,  

v znení zmien a doplnkov rokovacieho poriadku, ktoré boli schválené Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 12/2011 – VII. dňa 8. decembra 2011 a nadobudli účinnosť  

dňa 1. januára 2012; Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 5/2012 – XI. dňa  

27. septembra 2012 a nadobudli účinnosť dňa 1. októbra 2012; Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 3/2022 – IV. dňa 24. marca 2022 a nadobudli účinnosť dňa  

1. apríla 2022. 

 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, skonštatoval, že pri otvorení 9. zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Šali je prítomných a registrovaných 17 poslancov, čím je mestské 

zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Ospravedlnenie nahlásili poslanci: Ing. Peter Andráši, Ing. Ingrid Kántorová, Peter Szalay. 

 

Hlasovanie o programe zasadnutia zverejneného v pozvánke na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mesta (nefunkčné hlasovanie): 

Prezentácia: 15          

Za:  15 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

Hlasovanie o programe zasadnutia zverejneného v pozvánke na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mesta (skúšobné hlasovanie): 

Prezentácia: 17 

Za:  16 

Proti:    1 

Zdržal sa:   0 

 

Hlasovanie o programe zasadnutia zverejneného v pozvánke na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mesta: 

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 
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Schválený program zasadnutia: 

 

Časť I. 

1. Otvorenie – voľba návrhovej komisie, určenie pracovného predsedníctva, overovateľov 

zápisnice a zapisovateliek 

 

Časť II. Predkladané materiály 

 

C. Hospodárenie mesta 

1. Návrh rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026; 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 

2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 - materiál číslo C 1/9/2023 

predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ; Ing. Martina Bartošovičová, hlavná 

kontrolórka mesta 

 

Časť III. Ukončenie 

 

Voľba návrhovej komisie 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na zloženie návrhovej komisie nasledovne: 

predseda: Róbert Tölgyesi  

členovia: Mgr. Monika Budaiová, JUDr. Anna Torišková 

Hlasovanie:  

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

MsZ   s c h v á l i l o   návrhovú komisiu v navrhnutom zložení. 

 

Určenie pracovného predsedníctva  

- primátor mesta 

- zástupcovia primátora mesta  

- predseda návrhovej komisie 

- prednostka mestského úradu  

- hlavná kontrolórka mesta  

 

Určenie overovateľov zápisnice 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na overovateľov zápisnice nasledovne: Peter Hlavatý a Ing. Peter Jaroš. 

Hlasovanie: 

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

MsZ   s c h v á l i l o   overovateľov zápisnice v navrhnutom zložení. 
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Určenie zapisovateliek 

Za zapisovateľky 9. zasadnutia mestského zastupiteľstva boli určené Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

a Andrea Súdorová. 

 

 

ČASŤ II. 

PREDKLADANÉ MATERIÁLY 

 

C. HOSPODÁRENIE MESTA 

 

1. Návrh rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 

a 2026; Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na 

rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026 - materiál číslo C 1/9/2023  

Predložili Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ, Ing. Martina Bartošovičová, hlavná 

kontrolórka  

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- vážené mestské zastupiteľstvo, vážený pán primátor, dovoľujem si vám predložiť návrh 

rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových a príspevkových organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Šaľa pre rok 2024,  

- návrh rozpočtu pre kalendárny rok 2024 predkladáme v zmysle internej smernice s tým, že 

na septembrovom mestskom zastupiteľstve sme vám predkladali príjmovú časť rozpočtu  

a priority rozpočtu a investičné akcie pre rok 2024; na októbrovom mestskom zastupiteľstve 

sme predkladali návrh výdavkovej časti rozpočtu, ktorá bola členená na 15 programov  

s tým, že na dnešnom zastupiteľstve predkladáme komplexný návrh rozpočtu pre rok 2024,  

- tento materiál sa tvoril veľmi ťažko a snažili sme sa ho urobiť veľmi zodpovedne, pretože 

ešte stále nemáme presné údaje a nie je schválený rozpočet Slovenskej republiky, preto sme 

mohli vychádzať len z informácií, ktoré boli dostupné a robili sme maximálne možné 

odhady s tým, že sme si vedomí toho, že rok 2024 určite aj na základe schváleného štátneho 

rozpočtu a celkového vývoja situácie tak ekonomickej, tak možno inflácie, tak možno 

ďalších právnych nových noriem, predpisov, bude nutné tento rozpočet upraviť, 

- rozpočet je členený na bežný rozpočet, kapitálový, finančné operácie a celkový rozpočet,  

s tým, že samozrejme pri tomto návrhu na rok 2024 navrhujeme aj schválenie 

kontokorentného úveru, aby sme dosiahli v prípade nejakých časových nesúladov, aby sme 

mohli si plniť všetky záväzky, ktoré nám vyplývajú jednak zo záväzkových vzťahov, jednak 

možno z nejakých grantov atď.; investície, ktoré navrhujeme v rozpočte, sú investície, ktoré 

sú financované z grantov, hlavne z európskych peňazí a je to zníženie energetickej 

náročnosti materskej škôlky Budovateľská a je to vnútromestská cyklotrasa; toto sú zatiaľ 

plánované investície, ktoré máte v tomto materiáli; tento materiál bol prerokovaný  

v ekonomickej komisii s tým, že ekonomická komisia odporúča tento návrh prerokovať  

v mestskom zastupiteľstve a schváliť,  

 

Ing. Martina Bartošovičová  

- vážený pán primátor, vážené mestské zastupiteľstvo, v súlade s § 18f odsek 1 písmena c) 

zákona o obecnom zriadení vám predkladám odborné stanovisko k návrhu rozpočtu mesta 

Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Šaľa na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026,  
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- z predloženého návrhu rozpočtu konštatujem, že bol zostavený ako vyrovnaný v celkovej 

výške 37 168 810, v členení teda na bežný, kapitálový a rozpočet finančných operácií,  

čím je splnená jedna zo zákonných podmienok,  

- v súlade so zákonom o obecnom zriadení bol návrh rozpočtu zverejnený dňa 06. 12. 2023 

na úradnej tabuli, čo je v zákonom stanovenej lehote 15 dní pred jeho schválením,  

- na základe posúdenia predloženého „Návrhu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 

2024 s výhľadom na roky 2025 až 2026“ konštatujem, že bol spracovaný v súlade so 

zákonnými ustanoveniami a odporúčam Mestskému zastupiteľstvu v Šali schváliť rozpočet 

mesta Šaľa na rok 2024 a zobrať na vedomie výhľadový rozpočet na rok 2025 a 2026,  

 

Diskusia: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- nie som rád, že sám diskutujem o rozpočte, ale tak ja zhrniem teda to, čo pre mňa vyplýva 

z predloženého návrhu rozpočtu; bolo tu už viackrát spomínané a všetky samosprávy na 

Slovensku poukazujú na alarmujúcu situáciu v dôsledku nedostatku peňazí, väčšina 

zodpovedných samospráv pristúpilo k výrazným škrtom vo svojich výdavkoch;  

z predloženého rozpočtu mesta sa ale zdá, že sa nič strašné nedeje a že žiadne výraznejšie 

škrtanie výdavkov nie je nutné; v porovnaní s minulým rokom nepristúpilo mesto takmer  

k žiadnym škrtom vo výdavkoch, práve naopak, bežné výdavky neustále rastú a ich rast je 

predpokladaný aj v roku 2025 a 2026; toto si myslím však, že je dlhodobo neudržateľné, 

pričom ani vývoj v Slovenskej republike nenasvedčuje tomu, že by príjmy od štátu mali 

výraznejšie stúpnuť; ako bolo možné pripraviť vyrovnaný rozpočet za tejto situácie je 

zrejmé z pohľadu na príjmovú časť rozpočtu, nepôjdem položku po položke, to si myslím, 

že nemá zmysel, ale porovnaním rozpočtových, ako aj skutočných výdavkov, respektíve 

rozpočtovaných, ako aj skutočných príjmov v predchádzajúcich rokoch mi vychádza záver, 

že mestským úradom predložené čísla predpokladaných príjmov mesta v roku 2024 sú 

zrejme nadhodnotené a tak je aj celý navrhovaný rozpočet málo realistický a mimoriadne 

rizikový; najvýraznejšou položkou z môjho pohľadu a teda ako som si ja všimol, je 

odhadovaný príjem mesta vo výške 800 000 EUR z predaja pozemkov, najmä ak si 

uvedomíme, že v predchádzajúcich rokoch príjmy boli na úrovni niekoľkých, len 

niekoľkých tisíc EUR; minimálne v tejto položke považujem tento rozpočet za mimoriadne 

riskantný; neustále je zo strany mestského úradu opakované, že radšej mať zlý rozpočet ako 

rozpočtové provizórium, tu poznamenávam, že nereálny optimistický rozpočet však môže 

mestu spôsobiť ešte väčšie problémy, ak je príjmová stránka rozpočtu mesta nereálna, o pol 

roka môže mesto opäť čeliť výpadkom príjmov a mestské zastupiteľstvo bude opäť 

postavené k múru, či schválime nejaké ďalšie zadlžovanie alebo sa dramaticky zoškrtajú 

niektoré iné výdavky, napríklad v sociálnej oblasti alebo v akejkoľvek inej; preto si 

dovoľujem vyzvať mestský úrad a vedenie mesta, aby využili nasledujúce mesiace na to, 

aby sa hľadal priestor na systémové šetrenie v meste, zvyšovanie efektivity, či už je to  

v školstve, odpadovom hospodárstve, v nákladoch na chod mesta, mestských organizácií 

alebo sa zamyslieť nad tým, či sa naozaj potrebujeme prihlasovať do každej eurofondovej 

výzvy, lebo spoluúčasť nás niečo stojí a viaceré projekty nám pomerne výrazne zvyšujú 

bežné výdavky; aby sme tu o rok nestáli opäť len s návrhom na zvyšovanie daní a poplatkov  

a o šetrení bude zase ticho; mesto predsa nemôže poskytovať služby respektíve vynakladať 

výdavky v takom objeme, na ktorý nemá finančné krytie; podľa môjho názoru rámcom pre 

mestský úrad by mohol byť aj zákon o obecnom zriadení, tento zákon stanovuje, čo mesto 

musí zabezpečovať; to, čo zabezpečovať nemusí, ale financuje, je určitý luxus, ktorý bude 

potrebné jednoducho oželieť; ak mestský úrad pristúpi k reálnej konsolidácii a k reálnemu 
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šetreniu na strane svojich výdavkov, za seba a poslancov poslaneckého klubu Tím Kraj 

Nitra môžem povedať, že sme ochotní diskutovať a v prípade potreby aj podporiť aj 

nepopulárne kroky, ktoré z krátkodobého hľadiska budú ťažké, ale v dlhodobom hľadisku 

prinesú zlepšenie služieb a ušetrenie financií; už na nasledujúce zastupiteľstvo plánujem 

predložiť návrh na zníženie platu primátora na jeho zákonom stanovenú výšku, keďže jeho 

súčasné nastavenie je neúnosné a aj my poslanci tak budeme môcť pomôcť mestskému 

úradu pri hľadaní potrebných financií; bez ohľadu na reálnosť či nereálnosť rozpočtu,  

v prípade jeho schválenia z neho mestský úrad musí vychádzať; nakoľko na niektoré otázky 

mám iný názor, chcem navrhnúť úpravy a preto podám pozmeňujúce návrhy v štyroch 

oblastiach,  

- vychádzajúc z predložených čísel rozpočtu je zrejmé, ktoré výdavky mesto považuje za 

potrebné vynaložiť, ktoré nie, respektíve ktoré sú pre mesto prioritnejšie, ktoré menej; mnou 

navrhované zmeny sú z pohľadu celkového objemu rozpočtu len drobnými úpravami  

v hodnote niekoľkých tisíc EUR, ale považujem za potrebné na ne upriamiť pozornosť  

a verím, že mnou navrhované úpravy podporia aj ďalší poslanci; ak by som nimi zasiahol 

do oblastí, ktoré je potrebné podľa mestského úradu nevyhnutne financovať, tak vzhľadom 

na proklamovanú nutnosť zmien rozpočtu v priebehu budúceho roka má mestský úrad 

možnosť nájsť na preferované oblasti iné zdroje, z ktorých by boli financované, 

- prvý môj a teraz pristupujem teda k tým návrhom, prvým mojím návrhom, ktorý vychádza 

z potreby respektíve z návrhu, ktorý máme v pláne predniesť na niektorých z nasledujúcich 

mestských zastupiteľstiev a to je doplnenie územného plánu mesta, tak ako to vyplynulo  

z debaty na predchádzajúcich zastupiteľstvách a ktorý vyplýva z požiadaviek obyvateľov 

prednesených na Výbore mestskej časti 1, a navrhneme teda doplniť územný plán mesta, 

ktorý by upravil maximálnu podlažnosť budov v oblasti bývalého dopravného ihriska 

respektíve v tejto časti mesta tak, aby tam nemohli vyrásť nové šesťpodlažné budovy; tento 

doplnok by mal byť finančne krytý v mestskom rozpočte, preto budem navrhovať teda 

navýšiť položku „Územné plánovanie“ o 3 000 EUR na úkor položky „Medializácia mesta  

a prezentácie na výstavách“, kde navrhujem znížiť o 3 000 EUR, 

- predložím asi všetky návrhy naraz, tak teraz ich len zhrniem a potom ich budem predkladať 

postupne, 

- druhým mojím návrhom je škrtanie mesta, ku ktorému došlo v grantovom systéme na 

podporu športu a kultúry; z môjho pohľadu je to jediná reálna podpora okrem energií 

respektíve chodu jednotlivých športovísk pre jednotlivé kluby, táto by sa nemala znižovať, 

podľa môjho názoru, v komisii športu a mládeže sme navrhli tieto dokonca navýšiť a došlo 

k ich zníženiu na 3 000 EUR; ak ich nevieme zvýšiť, tak aspoň ich neznižujme; neskôr sa 

môžeme baviť o lepšom nastavení, objektívnejšom systéme prerozdelenia týchto financií, 

ale navrhujem zvýšiť podprogramy „Grantový systém na podporu športu“ o 7 000 EUR na 

10 000 tak, ako to bolo aj v tomto roku a „Grantový systém na podporu kultúry“  

o 7 000 EUR, taktiež na 10 000 ako to bolo tohto roku; financie na toto navýšenie 

navrhujem získať tak, že znížime položky „Televízia“ o 4 000 EUR, „Propagačné materiály 

a predmety“ o 7 000 EUR a položku „Jarmok tradičných remesiel“ o 3 000 EUR, spolu tak 

získame 14 000 EUR, 

- tretím mojím návrhom bude navýšenie položky „Údržba a oprava chodníkov“  

o 30 000 EUR; investície do chodníkov z mestského rozpočtu sú buď nulové alebo blízke 

nule, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- to nie je pravda, 
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Mgr. Róbert Čibrik 

- tento nepomer a investičný dlh, ako to bolo v predchádzajúcich rokoch, som toho názoru  

a myslím, že to nie je sporné, že je tu obrovský investičný dlh týkajúci sa chodníkov, tento 

treba postupne meniť, budúci rok by sme mali nejaké chodníky opravovať z projektu na 

cyklotrasy, to je tam riešené, v bežných výdavkoch sa ráta s 20-timi tisícami EUR, 

považujem to za málo, vzhľadom na ten investičný dlh, ktorý tu tlačíme dlhšie obdobie; 

z chodníkov, ktoré sa budú opravovať z projektu na cyklotrasy, nepôjde určite žiadny na 

opravu chodníkov vo Veči, je tam niekoľko chodníkov v havarijnom stave respektíve  

v katastrofálnom stave, preto navrhujem túto položku na „Údržbu a opravu chodníkov“ 

navýšiť o 30 000, celkovo na 50 000 tých bežných výdavkov, čiže nad rámec projektu 

týkajúceho sa cyklotrasy; finančné prostriedky navrhujem zobrať z podprogramu „Oprava 

a údržba ciest“, ktoré navrhujem znížiť zo sumy 240 000 na 210 000, 

- štvrtým poslaneckým mojím návrhom je vytvoriť nový podprogram „Videoprenosy zo 

zastupiteľstva“ s rozpočtom 2 500 EUR, ktoré navrhujem získať zo zníženia podprogramu 

„Medializácia mesta a prezentácie na výstavách“; som toho názoru, že videoprenosy zo 

zastupiteľstva si postupne získavajú pozornosť občanov mesta, nepochybne prispievajú  

k objektívnemu informovaniu obyvateľov mesta o rozhodovacích procesoch v meste  

a zvýšeniu záujmu o mestské veci; som presvedčený, že v týchto má zmysel pokračovať  

a mali by byť uvedené priamo v rozpočte, 

- toto sú moje štyri návrhy, myslím si, že naozaj, že vzhľadom na objem rozpočtu sa jedná 

len o kozmetické úpravy, budem rád, ak tieto moje návrhy oslovia aj niektorých ďalších 

poslancov a že za ne zahlasujú, 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- ja by som sa k tomu rada vyjadrila, k Vašim návrhom, 

- doplnenie územného plánu, áno, je to nejaká možno investícia, robí sa to každé dva roky, 

toto bolo s tým, v tej položke nie je,  

- nedá mi nezareagovať na grantový systém, ja som si toho bola vedomá, ale povedzme si 

otvorene, celý čas a celý rok sa rozprávame o tom, že tá situácia je veľmi zlá, že proste nás 

to bije z každej strany, neviem čo, ale reálne toto nikto tu nepocítil, to si povedzme otvorene 

a naozaj každé mesto, obec, sa chová tak, ak už nie je v takej finančnej pohode, v akej by 

malo byť, tak logicky sa neposkytujú dotácie, to je prvé, kde VÚC-ka, mesto, na toto šiaha, 

že jednoducho, keď tá finančná situácia toho mesta nie je dobrá, tak grantové podpory idú 

ako prvé sa znižujú, nechceli sme tam dať nulu, ako majú iné mestá, dali sme tam aspoň 

minimum, aby sme podporili niečo, pretože všetky možno kluby, neziskové organizácie 

majú možnosť získať aj iné donory, povedzme si dve percentá z daní, toto je tiež ich spôsob, 

jednoducho veľmi radi by sme prispeli minimálne v tej podobe, ako to bolo, ale žiaľ, tá 

situácia, a Vy to dobre viete a povedzme si to fakt otvorene, že už pri výdavkovej časti 

rozpočtu sme o tom hovorili, kdesi musíme škrtať, ja sa pýtam, že kde to máme pocítiť,  

to je k tomuto, ku kultúre a športu, 

- a čo sa týka opravy chodníkov, tak toto naozaj súhlasím, je to investičný dlh na celom 

Slovensku, teda aj u nás, ale to, že je tam len 20 000, tak ako je to v tomto roku, je pravda, 

snažili sme sa tam niečo zachovať, ale prepáčte mi, pán poslanec, oprava chodníkov v dĺžke 

3 700 metrov, cca 1 000 000, pri cyklotrase, ja si nemyslím, že je to málo, fakt si nemyslím, 

že toto je málo, preto sme tú položku, aj keď sme si boli vedomí toho, že jednoducho  

v tomto roku sa posnažíme opraviť tieto chodníky v takomto rozsahu, teda v roku 2024  

v meste Šaľa, preto sme tam nechali tých 20 000; z opravy ciest, Vy dobre viete, že sme 

opravili v rámci veľkej investičnej akcie niekoľko miestnych komunikácií, ale aj tu máme 
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nejaký investičný dlh, aj tie by potrebovali ďalšiu investíciu, žiaľ, nejde všetko, naozaj si 

musíme povedať, čo v roku 2024 je nutné urobiť, 

- čo sa týka tých prenosov, nemám s tým problém, sama som Vám to otvorene povedala  

a myslím si, že aj Vašej kolegyni, ktorá tu nie je, keď sa ma na to pýtali, že my tie video 

prenosy riešime a sledujeme, aká je sledovanosť, máme to v rozpočte, nemáme s tým 

problém, toto sú čiastky, ktoré sú nie také vysoké, ako sa bavíme pri investíciách, ale naozaj 

ten grantový systém, s tým máme teraz problém; možno áno, ja súhlasím s Vami, aj som to 

povedala aj na ekonomickej komisii, my budeme tento rozpočet upravovať, sme si toho 

vedomí a dokonca pre nás je to práca, ktorá nás čaká, že musíme dôsledne sledovať všetko, 

pre nás rok 2024 naozaj bude veľmi ťažký v tomto smere,  

 

Mgr. Jozef Belický 

- pán poslanec, máš určite pripravené v písomnom znení tieto návrhy, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- mám predložené v písomnom znení, len by som možno len naozaj stručne zareagoval,  

áno, to je ten rozdiel pohľadov na to, že čo je priorita, čo nie je priorita, z môjho pohľadu 

toto sú priority na úkor tých oblastí, ktoré sú tam uvedené, 

 

RSDr. Peter Gomboš – faktická poznámka 

- ja by som chcel reagovať na jednu z tých položiek, ktoré tu kolega Čibrik predniesol, čo sa 

týka úprav územného plánu mesta a jedná sa o Výbor mestskej časti 1, nešťastné dopravné 

ihrisko a navyšovanie respektíve nenavyšovanie podlaží, v prípade, že by sa tam mala 

realizovať stavba bytového domu; my sme sa na ostatnom zastupiteľstve myslím dosť 

obšírne zaoberali s tým, aj na výbore mestskej časti bolo veľké množstvo teda obyvateľov 

a aj tu sme to tak prejednávali, že územný plán proste v tejto polohe sa bude potom riešiť  

v prípade, keď bude aktuálne niečo, aby sme včas my vedeli zabrániť, aby sa tá podlažnosť 

nezvyšovala na tých šesť poschodí, ako tu bolo spomínané; nemyslím si, že práve teraz je 

vhodná chvíľa návrh na úpravy územného plánu, aby sa nestala, proste situácia je zložitá, 

aj dneska prijatím tohto rozpočtu, a mám za to, že chceme určite všetci, aby sa tá podlažnosť 

nezvyšovala, ale osobne si myslím, že dnes v rámci prijímania rozpočtu mne to nejak 

nepasuje, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- ja by som chcel reagovať, pán kolega, jedna vec, ak vlastník pozemku požiada o vydanie 

stavebného povolenia a to stavebné povolenie mu bude vydané v takom rozsahu, ako je 

teraz, to znamená, že v takom, v tej výške šesť nadzemných podlaží, nespraví s tým už nikto 

nič, nespraví s tým ani stavebný úrad; kým takéto rozhodnutie nie je, tak môžeme pristúpiť 

k tomu, môžeme upraviť normatívy, potom už bude neskoro, obyvateľom sme sľúbili, že 

spravíme všetko pre to, aby tam k tomuto nedošlo, nebol to jeden, neboli to dvaja, boli to 

desiatky ľudí, ktorí majú veľké obavy z toho, čo tam bude; preto si myslím, že teraz je ten 

správny čas na túto úpravu, nie je to zásadná suma, rozprávame sa o sume 3 000 EUR, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja chcem len povedať, že ak aj by nastala takáto úprava, tak sa rozprávame možno o tom, 

že za rok a pol, lebo ak začneme ten proces na najbližšom mestskom zastupiteľstve, tak za 

rok a pol voľakedy z toho bude výsledok, len to som chcel povedať, zatiaľ ešte nemáme 

žiadny zámer, jeden, o ktorom som počul, ešte nebol prezentovaný, ale bude prezentovaný 

možno skôr než dôjde k úprave územného plánu, tak, aby sa ukľudnila tá situácia, myslím 

si, že je celkom priaznivý, 
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JUDr. Anna Torišková – faktická poznámka 

- ja som chcela len k tomu územnému plánu, vieš, že ono to nie je taký krátky proces, že ak 

by sme aj teraz začali to konanie, nikto nám nezaručí, že ten stavebník, ktorý teraz ten 

pozemok vlastní, v procese toho obstarávania už nepodá žiadosť o stavebné povolenie, 

a v tom prípade, čo? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- v tom prípade sa budeme riadiť tým, čo je platné, to je zrozumiteľné, veď aj nám záleží na 

tom, aby tam nevzniklo niečo, čo občanov nad mieru obťažuje,  

 

JUDr. Anna Torišková 

- ešte, keď môžem k tomu, čo si hovoril k tým dotáciám; samozrejme, že všetci z nás, čo sme 

tu, by sme dali veľmi radi aj športovým organizáciám, aj kultúre, aj každému, len 

jednoducho si treba uvedomiť, že ak teraz stroskotá to, že ten rozpočet neprejde a nebudeme 

mať žiadny rozpočet a pôjdeme do provizória, to znamená, že tieto združenia a všetci ostatní 

nedostanú ani cent, pretože ak je mesto v rozpočtovom provizóriu, nemáme žiadny 

rozpočet, tak dotácie sa nesmú dávať, tak len na margo toho ešte toľko k tomu, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja ešte by som možno na záver niečo povedal, k rozpočtu, ale aj k ostatným veciam, lebo 

dneska nemáme už iný bod, takže nemám šancu vystúpiť inokedy, ale lepšie sa mi hovorí 

postojačky popravde; takže dámy a páni, predkladáme rozpočet mesta, ktorý má zabezpečiť 

to, aby služby, ktoré samospráva poskytuje občanom, boli v nejakej miere kvality aj napriek 

nepriaznivým vyšším vplyvom zabezpečené aj pre rok 2024; ak nežijeme úplne odtrhnutí 

od reality, tak vidíme, že jedna z najväčších kríz posledného obdobia stojí pred našimi 

dverami; samosprávy zabezpečujú občanovi 70 % služieb, ktoré počas svojho života občan 

od verejnej správy potrebuje, vybavujeme agendu od jeho narodenia, cez jasle, materskú 

školu, základnú školu až po jeho životné potreby, pocit bezpečia, životné prostredie, 

stavebné povolenia, kultúrne či športové vyžitie, starostlivosť o sociálne slabších až po jeho 

smrť a uloženie na miesto trvalého odpočinku; sprevádzajú to ročne tisíce úkonov našich 

zamestnancov, popritom sa snažíme každú oblasť rozvíjať, získavať nenávratné zdroje 

financovania a zvyšovať kvalitu primerane možnostiam doby aj zdrojov, ktoré dokážeme 

vytvoriť alebo získať; uisťujem vás, že každý zamestnanec samosprávy sa snaží robiť svoju 

prácu najlepšie ako vie a sústavne hľadá možnosti, ako naplniť ciele a hospodárnejšie, 

efektívnejšie a lepšie pracovať; v ostrom kontraste s týmito ľahko overiteľnými faktami je 

obvykle diskusia tu v zastupiteľstve, najmä zásluhou tých, ktorí tu kľudne pokrikujú heslá 

Tím Kraj Nitra proti mestu Šaľa, ale aj šírením zlomyseľnosti, niekedy až nenávisti na 

sociálnych sieťach ľuďmi, ktorí ale nenesú žiadnu zodpovednosť za chod samosprávy; 

nikto tu nemá problém s kritikou, veď aj my vieme, že nás posúva vpred, ale niekedy mám 

pocit, že žijem s nejakou skupinou ľudí, ktorí sa držia hesla, čím horšie, tým lepšie; každá 

naša snaha je atakovaná negatívami, podávaním oznámení, aby sa zdržiavali procesy, 

spochybňovaním, označovaním väčšiny, ktorá podporuje každú rozvojovú aktivitu alebo 

len obyčajnú statočnú prácu v samospráve za stádo oviec alebo za nesvojprávnych 

podporovateľov nezmyslov; však sa postavte, pozrite sa zamestnancom samosprávy do očí 

a povedzte im to, a nie, bude ľahšie napísať to na sociálnej sieti; jedna stará múdrosť hovorí, 

že tvoj negatívny postoj robí náročnú cestu ešte náročnejšou a možno sa mýlim, ale z Vás 

cítim negatívnu energiu od Vášho nástupu do samosprávy, preto si dovoľujem Vám 

oznámiť, že nielen Vy, ale všetci poslanci získali dôveru občanov, rovnako som získal 

dôveru občanov aj ja a budem svoj mandát vykonávať v súlade s tým, čo som občanom 

sľúbil a za čo nesiem zodpovednosť a to aj napriek Vášmu negatívnemu postoju  
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a marketingovej politike; snažíte sa spochybňovať každý úspech, zveličovať každý 

problém; za jeden z najväčších úspechov uplynulého obdobia považujem to, čo tu už 

odznelo, že napriek obrovským dopadom kríz posledných rokov, napriek 

nekontrolovateľnému nárastu cien energií, inflácii, napriek otvorenému nepriateľstvu štátu 

k samosprávam, občania nášho mesta nepocítili takmer žiadnu ujmu; fungovali všetky 

služby, nevypli sme osvetlenie ani kúrenie, nezavreli ani neobmedzili sme žiadnu školu, 

zabezpečili sme kultúrny život, neobmedzili sme sociálne služby, nezavreli sme knižnicu, 

- naopak, aj za týchto ťažkých podmienok sme realizovali tri obrovské diela v hodnote takmer 

deväť miliónov EUR, sú to diela, ktoré pozitívne ovplyvnia naše mesto, veď predstaničný 

priestor a jeho obnova bola sľubovaná už pred mnohými rokmi, žiaľ, zostalo len pri slovách 

a dnes rovnakí ľudia, ktorí to prosto nespravili, chodia a fotia tmu, aby sa víťazoslávne 

mohli potešiť niečomu, čo možno práve nefunguje; realizujeme centrálny mestský park, sen 

mnohých našich predchodcov; vysporiadali sme sa aj s množstvom oznámení a podaní 

nasledovaných kontrolami, ktoré podali Vaši priaznivci, nezistilo sa nič nezákonné, dielo 

pokračuje, síce s časovým oneskorením, ale na jar budúceho roka ho aj odovzdáme; 

posilňujeme bezpečnosť, fyzickú i digitálnu a získali sme za našu prácu ocenenie 

„Samospráva pre budúce generácie za rok 2023“; toto sú skutky a nie statusy, veľmi si 

prajem, aby ste boli súčasťou týchto úspechov a nevyvolávali dojem nepriateľa, občania 

zvolili poslancov, aby pre nich niečo spravili a neuspokoja sa len s neustálou kritikou  

a spochybňovaním,  

- z rozpočtu si vyberiem jeden príklad za všetky, propagáciu mesta, propagácia v zásade 

pozostáva z dvoch častí, jedna je po úprave teraz predložená ako 19 900 EUR a slúži na 

nákup propagačných predmetov, úhradu faktúr za priestor, ktorý máme v médiách, na 

informovanie verejnosti o dianí v samospráve, ale aj inzeráty o výberových konaniach na 

pracovné pozície a podobne; druhá časť, momentálne 18 200, slúži na jarmok, vianočné 

trhy, kroniku, partnerské mestá, všetko, čo súvisí s touto agendou; ak to sčítam, tak je to  

38 100 EUR, a teraz vážení priatelia vám vyberiem porovnanie s porovnateľnými mestami, 

ich predkladané rozpočty na propagáciu samosprávy, aby sme nechodili do väčších miest, 

vyberiem si také vlastné veľkosťou Dunajská streda 44 200, vraciam sa k nášmu 38 100, 

Dunajská streda 44 200, Topoľčany 85 100, Piešťany 247 000, ale Piešťany, povedzme, 

pripúšťam, že sú väčšie, mesto, Galanta 80 512, Vami ospevovaný Hlohovec 102 692 EUR, 

Senec 302 066 EUR, my 38 100 EUR a Vy túto položku cielene atakujete, rozoberiete  

na úplne nepodstatné veci, všetky Vaše návrhy, pán poslanec, sú 52 000 EUR, 52 500, 

všetky, ktoré ste predložili, dohromady činia 52 500 EUR v 37-miliónovom rozpočte,  

tak premýšľam, či Vám naozaj ide o dobro veci alebo len o pomastenie vlastného ega; 

verím, že je ešte šanca, aby sme sa spolu začali naozaj venovať riešeniu problému a vítam 

to, že ste povedali, že ste pripravení podporiť aj nepopulárne veci, oni nastanú, určite,  

verím, že sme schopní ešte začať konštruktívne diskutovať s tým, že nadovšetko osobné 

nadradíme záujem občana nášho mesta; verím, že si ako poslanci v budúcnosti nájdete čas 

zúčastniť sa aspoň raz ročne niektorej z pietnych spomienok na hrdinstvo našich predkov, 

na ktoré ste ešte neprišli a verím, že sa ako naposledy neospravedlníte všetci traja v priebehu 

tridsiatich minút z odovzdávania ocenení mesta, keď treba preukázať úctu tým, ktorí svet 

okolo nás robia lepším,  

- ja vám ďakujem za pozornosť, to je všetko, keďže sa blížia Vianoce, napriek tomuto 

všetkému, ja si nemyslím, že toto je neprekonateľná vec, chcem vám popriať krásne 

požehnané sviatky, ja, samozrejme ešte bude hlasovanie, tým skončíme dnešné 

zastupiteľstvo, chcem vám popriať, aby sme si oddýchli, aby sme možno našli cestu jeden 

k druhému v pozitívnejšom duchu ako to je, netreba sa rozdeľovať, toho, čo nás rozdeľuje 

je okolo nás množstvo, skúsme aspoň tu naša komunita normálne držať spolu, nevytvárať 

pocit nepriateľa, lebo to nepotrebujeme, ľudia sú vystresovaní neskutočne tým, čo do nich 
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tlačia médiá, svet okolo nás, tak si užime krásnu atmosféru Vianoc v kruhu svojich 

najbližších, v novom roku mierne oddýchnutí vráťme sa naspäť ku práci; tento rozpočet 

možno stojí na vratkých nohách, lebo nevieme ovplyvniť veci, ktoré sa dejú v slovenskom 

parlamente, nevieme ovplyvniť veci, ktoré sa dejú v Európskej únii, ale z toho, čo sme mali 

k dispozícii, je to tu najlepšie, čo sme vám dokázali ponúknuť; tak vám prajem krásne 

sviatky a po skončení dnešného zastupiteľstva si dovolím pozvať vás tu vonku do 

hociktorého stánku na jeden vianočný punč, aby sme sa v dobrom rozišli, ďakujem pekne, 

 

Mgr. Róbert Čibrik – faktická poznámka 

- chcel by som sa stručne ohradiť voči nezmyslom a klamstvám, ktoré tu boli teraz 

prezentované, vyjadrím sa len stručne, vidím pán primátor, že ste boli pripravený a vyjadrím 

sa k tomu, akým spôsobom sa vyjadrujete na adresu poslancov za stranu Tím Kraj Nitra; 

jediný, kto tu vyvoláva pocit nejakého nepriateľstva, ste Vy, pán primátor a nikto z nás nie 

je poslancom preto, aby prezentoval nejaké nepriateľstvo; ku každému jednému materiálu 

a každému jednému návrhu pristupujeme maximálne konštruktívne a všetky návrhy, ktoré 

sme doteraz predložili, boli absolútne konštruktívne, v snahe zlepšiť fungovanie tohto 

mesta, my všetci tu v tomto meste bývame a máme záujem na tom, aby toto mesto sa 

rozvíjalo čo najlepšie ako sa len dá; neviem, ako toto inak nazvať, tento, prednes, tento 

výstup, asi len ako odpútavanie pozornosti od reálneho problému predloženého rozpočtu, 

keď nejdem ku konkrétnym veciam, ale to sme riešili aj na komisii, na ktorej som bol 

prítomný, ekonomickej komisii, že nemá zmysel ísť do veľmi veľkých debát o rozpočte, 

keďže prakticky všetky čísla vyzerajú, alebo teda veľká väčšina čísel vyzerá nereálne a či 

príjmy vôbec môžu byť v takom rozsahu, preto som aj môj príhovor zakončil tým, že verím, 

že mesto pristúpi už reálne k škrtaniu a že sa budeme podieľať všetci na tom, aby sme toto 

škrtanie mohli zrealizovať a aj odprezentovať a aby to pomohlo mestu; tie návrhy, ktoré 

sme predložili, sú návrhy, ktoré, ako som aj uviedol, sú len kozmetické, ale týkajú sa 

položiek, ktoré podľa nás majú zmysel, preto sú predložené; náš pohľad a môj pohľad na 

mnohé, mnohé z vecí, ktoré robí vedenie mesta, nie sú rovnaké, ale nebudem teraz riešiť 

každú jednu vec, s ktorou nesúhlasím; tu som videl priestor, že toto nijakým spôsobom 

nezasiahne rozpočet, tak takýto návrh sme predložili; je mi ľúto, že niekto reálnu prácu 

poslanca, ktorú mu ukladá zákon o obecnom zriadení, kedy je úlohou poslancov 

kontrolovať mestský úrad, byť zákonnou brzdou a protiváhou primátorovi, považuje za útok 

na vlastnú osobu, vyhradzujem sa voči tomu a našim voličom, ktorí chcú, aby sme si svoju 

prácu robili dobre, sľubujem, že v kritike mestského úradu budeme aj naďalej pokračovať 

a zároveň tak, ako som povedal na začiatku a tak, ako som povedal aj na stretnutí s Vami, 

naše návrhy budú vždy konštruktívne, nikdy to nebude robiť len, nikdy to nebudú návrhy, 

ktoré budú podľa hesla čím horšie, tým lepšie, ktoré ste si požičali z iných samospráv, kde 

to možno funguje, ale vyhradzujem si a vyhradzujem sa voči tomu, že by takýmto spôsobom 

postupovala strana Tím Kraj Nitra, bolo to zrejmé aj z našich ďalších alebo 

predchádzajúcich hlasovaní, to je všetko, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- nevedel som, či ste strana, ja som sa vyhol tomuto názvu, ale v poriadku, máte na to nejaký 

názor, pán poslanec, ja som vysvetlil jednu z položiek, pretože tri Vaše návrhy sa týkajú 

rozpustenia ..., 

 

Mgr. Róbert Čibrik  

- to bola faktická, neviem, či je možné na faktickú poznámku reagovať, 
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Mgr. Jozef Belický 

- rozpustenia ..., Vy ste už reagovali, prosím Vás pekne, 

- cieľom Vašich návrhov je rozpustenie jednej jedinej položky, na ktorú som sa zameral, aby 

som ju porovnal približne vo vzťahu k iným mestám, tam vidieť konštruktivitu tohto 

návrhu, 

 

Róbert Tölgyesi – faktická poznámka 

- ja neviem, či môžem porušiť rokovací poriadok, ale tuto mi hovoria, že nie, tak ja nebudem 

teda diskutovať, jediné, čo som chcel vytknúť, pán poslanec Čibrik, všetko Váš pohľad, 

všetko Vaše, Vaše, Vaše, nikdy neberiete ohľad na iných, Vy tvrdíte, že chodíte po meste, 

bavíte sa s ľuďmi, chodíme takisto; hovoríte, že dajme deťom, ja nemám nič proti tomu, 

dajme, prepáčte, že porušujem, hovoríte, že dajme deťom na šport a kultúru, aj za to som, 

nemám s tým problém, kde ste boli jeden rok? tak sa Vás opýtam, kde ste boli jeden rok? 

boli ste Vy v nejakej DSS-ke alebo niekde inde? ja Vám poviem pravdu, ja by som radšej 

zobral športu a dal napríklad DSS Kory, videli ste priestory, aké sú tam, ja len toľko Vám 

a už naozaj som porušil rokovací poriadok, nechcem sa už vyjadrovať, 

 

PaedDr. Danica Lehocká, PhD. – faktická poznámka 

- pán primátor, ja budem reagovať na Teba, chcela by som Ti veľmi pekne poďakovať aj za 

zamestnancov, ktorých si sa zastal vo svojom príhovore, pretože naozaj vidím na vlastné 

oči, čo všetko musia podstúpiť, podstupujú, aj nad rámec svojich pracovných povinností, 

sú ochotní budovať toto mesto a priložiť ruku k dielu, ja si to nesmierne vážim, celý tento 

tím a osobné vklady ľudí do toho, aby sa naše mesto rozvíjalo,  

- ďakujem veľmi pekne aj za to, že napriek nepriaznivej situácii neustupuješ zo svojich 

predstáv rozvoja mesta a chcela som okrem toho, že som vďačná za, aj za zamestnancov 

povedať, že je nám cťou stáť Ti po boku v tomto rozvoji,  

 

Hlasovanie o prvom pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika v znení:  

- navýšiť podprogram 1.2.2. Územné plánovanie o 3 000,- EUR zo sumy 1 000,- EUR na  

4 000,- EUR 

- znížiť podprogram 2.1.2. Medializácia mesta a prezentácie na výstavách o 3 000,- EUR zo 

sumy 5 500,- EUR na 2 500,- EUR  

Prezentácia:  18  

Za:     4  

Proti:   13 

Zdržal sa:   1  

Prvý pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika nebol prijatý. 

 

 

Hlasovanie o druhom pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika v znení:  

- navýšiť podprogram 10.3. Grantový systém na podporu športu o 7 000,- EUR zo sumy  

3 000,- EUR na 10 000,- EUR,  

- navýšiť podprogram 11.4. Grantový systém na podporu kultúry o 7 000,- EUR zo sumy  

3 000,- EUR na 10 000,- EUR, 

a zároveň 

- znížiť podprogram 2.1.8. Televízia o 4 000,- EUR, zo sumy 4 000,- EUR na 0,- EUR,  

- znížiť podprogram 2.1.3. Propagačné materiály a predmety o 7 000,- EUR zo sumy  

8 050,- EUR na 1 050,- EUR a 

- znížiť podprogram 2.2.1. Jarmok tradičných remesiel o 3 000 EUR zo sumy 12 000,- EUR 

na 9 000,- EUR, 
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Prezentácia:  18  

Za:     5  

Proti:   11 

Zdržal sa:   2  

Druhý pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika nebol prijatý. 

 

 

Hlasovanie o treťom pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika v znení:  

- navýšiť podprogram 7.2.2. Údržba a oprava chodníkov o 30 000,- EUR  

a zároveň  

- znížiť podprogram 7.1.4. Oprava a údržba ciest o 30 000,- EUR, zo sumy 240 000,- EUR 

na 210 000,- EUR 

Prezentácia:  18  

Za:     4  

Proti:   12 

Zdržal sa:   2  

Tretí pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika nebol prijatý. 

 

 

Hlasovanie o štvrtom pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika v znení:  

- vytvoriť nový podprogram 2.1.9. Videoprenosy zo zastupiteľstva s rozpočtom 2 500,- EUR  

a zároveň  

- znížiť podprogram 2.1.2. Medializácia mesta a prezentácie na výstavách o 2 500,- EUR  

Prezentácia:  18  

Za:     4  

Proti:   12 

Zdržal sa:   2  

Štvrtý pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika nebol prijatý. 

 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

návrh rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026, 

B. schvaľuje 

1. Rozpočet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 nasledovne:  

 

Bežné príjmy:  27 305 660 EUR                                                                    

Bežné výdavky:  26 948 365 EUR 

Rozdiel:       357 295 EUR 

 

Kapitálové príjmy:    8 499 000 EUR                                                              

Kapitálové výdavky:     5 538 000 EUR 

Rozdiel:                                                                                                 2 961 000 EUR 

 

Spolu príjmy bez príjmových finančných operácií:  35 804 660 EUR 

Spolu výdavky bez výdavkových finančných operácií:  32 486 365 EUR        

Rozdiel bez finančných operácií:                            3 318 295 EUR  
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Príjmové finančné operácie:                 1 364 150 EUR 

Výdavkové finančné operácie:    4 682 445 EUR  

Rozdiel:                        - 3 318 295 EUR 

 

Rozpočet na rok 2024 celkom: 

Príjmy celkom:  37 168 810 EUR                                                          

Výdavky celkom:  37 168 810 EUR 

Rozdiel celkom:                  0 EUR 

 

2. Rozpočet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 podľa hlavných ekonomických 

kategórií nasledovne:  

100 Daňové príjmy   13 572 000 EUR 

200 Nedaňové príjmy     4 429 400 EUR 

300 Granty a transfery   17 803 260 EUR 

400 Príjmy z transakcií s fin. akt. a pas.                                                   724 150 EUR 

500 Prijaté úvery a návratné fin. výpomoci        640 000 EUR 

600 Bežné výdavky   26 948 365 EUR 

700 Kapitálové výdavky     5 538 000 EUR 

800 Výdavky z transakcií s fin. akt. a pas.     4 682 445 EUR 

 

3. Výšku príspevku pre OSS na rok 2024 v celkovej sume 1 042 480 EUR, z toho       

dotácia z MPSVaR je vo výške 359 640 EUR a príspevok z rozpočtu mesta je vo      

výške 682 840 EUR.  

 

4. Použitie kontokorentného úveru v maximálnej výške 500 000 EUR v rozpočte mesta   

na dobu neurčitú.  

 

5. Ručenie za prijatý kontokorentný úver blankozmenkou. 

C. berie na vedomie 

1. výhľadový rozpočet na rok 2025 a 2026, 

2. stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 

2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026. 

 

Prezentácia: 18 

Za:  16 

Proti:    2 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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ČASŤ III. 

UKONČENIE 

 

Nakoľko bol vyčerpaný bod programu, Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, sa poďakoval 

všetkým prítomným za účasť a ukončil 9. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali  

v roku 2023.  

 

Všetky písomné materiály týkajúce sa bodu rokovania 9. zasadnutia mestského zastupiteľstva 

sa nachádzajú v prílohe tejto zápisnice spolu s výsledkami čiastkových hlasovaní. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

Peter Hlavatý 

 

 

 

Ing. Peter Jaroš 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

               Ing. Jana Nitrayová                                            Mgr. Jozef Belický 

                           prednostka Mestského úradu v Šali                                primátor mesta                                                                                   

 

 

 

Zapisovateľka: 

Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

Andrea Súdorová 

Šaľa 3. januára 2024   


